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Když se po utkání sešli před pódiem, kde čekali na slavnostní vyhlášení, z výrazu jejich tváře 
bylo poznat, kdo je republikovým šampionem a kdo se může pyšnit „jen“ titulem „vicemistr“. 
Milan Knedlík z pražského Gymnázia Opatov a Jiří Strážnický ze Střední průmyslové školy 
Tábor popsali cestu jejich týmů do finále, resp. dojmy těsně po něm.  

„Je to pro nás samozřejmě velké zklamání. Kluci to nějakou dobu prožívali, byl to pro ně velký zážitek. 
Touha po výhře byla z naší strany veliká. Řekli jsme si v šatně, co dělat takticky, jenže se to 
nepodařilo úplně podle představ,“ začal své hodnocení smutný učitel-trenér Knedlík z Opatova. 

Jeho kolega z Tábora začal poněkud obšírněji, protože celá ta minulost na dnešek navazuje. „Začal 
bych včerejškem. Na Jedenáctku jsme přijeli s tím, že chceme každopádně postoupit dál, toužili jsme 
po tom zahrát si v O2 aréně. Podřídili jsme tomu vše. Věděli jsme, že při hracím čase 3x10 minut to 
s přihlédnutím na délku přestávek půjde zvládnout v menším počtu lidí. To se potvrdilo, včera jsme to 
odehráli v osmi lidech. Dnes už by to bylo nemyslitelné,“ vrátil se ke včerejšku táborský lodivod. 

„Těžko jsme hledali cestičku do táborské branky. Soupeř využil šancí, které jsme mu umožnili. Z naší 
strany tam rozhodně bylo několik zajímavých šancí, ale když je neproměníte, nemůžete vyhrát. Je to 
smutné, na druhou stranu jsem strašně rád, že si tu kluci mohli zahrát. Chtěl bych touto cestou 
poděkovat všem, kteří to tu zorganizovali, bylo to super. Velký zážitek,“ zakončil své hodnocení 
opatovský učitel. 

„Když jsem včera viděl Opatov hrát, byl jsem trošku skeptický a přiznám se, že jsem úplně nevěřil 
tomu, že vyhrajeme. Soupeř byl velice silný. Kluci ale ukázali ohromnou vůli. Navíc při tom dnešním 
čase nešlo hrát v osmi, museli jsme nasadit i ty slabší kluky. S tím jsme ale v podstatě počítali, chtěli 
jsme všem umožnit ten zážitek nastoupit v téhle aréně. I proto jsme vystřídali brankáře, a to zcela bez 
ohledu na to, jak chytal. Jsme šťastní,“ doplnil táborský učitel Strážnický.  
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